



Cycling CANADA Cyclisme



## **2014 Canadian Track Championships (Elite, Master, Para) Championnats Canadiens Piste 2014 (Elite, Maitre, Para)**

January 3-6, 2015 / 3-6 Janvier 2015

Milton, ON

### **PARKING & OPTIONS**

Unfortunately, due to delayed construction impacts, there are a limited number of parking spots available at the Velodrome. Parking will be restricted on venue to those with valid parking passes beginning January 3rd at 4:00pm. We have done our best to allocate those passes across provinces and teams. No more parking passes will be allocated. If you did not receive a parking pass, we ask that you please look at the following options for parking considerations :

#### **Carpooling**

We highly recommend carpooling with an athlete who was issued a parking pass for the event.

#### **Milton GO Shuttle**

A free dedicated shuttle will be provided by Milton Transit to/from the Milton GO Station (780 Main Street E., Milton) with a 20-minute frequency on event days only (January 3-6)

At the end of the event day, Milton Transit changes to its evening service - at that time, Milton Transit will drop passengers to any stop serviced by Milton Transit on demand up to an hour after the event.

Please refer to the following websites for details on transit schedules and other information:

[www.miltontransit.ca](http://www.miltontransit.ca)

[www.gotransit.com](http://www.gotransit.com)

\*Please note the Milton service changes commencing Jan 5

#### **Athlete Shuttle- Host Hotel (Delta Meadowvale)**

There will be an additional shuttle transporting athletes from the Delta Meadowvale (6750 Mississauga Road, Mississauga) to/from the venue.

Athletes that are not staying at the Delta Meadowvale will also be able to use this shuttle service by parking their car in the Delta parking lot. Please go inside and give your license plate to the Event staff at the table located in the lobby of the hotel if you park at the Delta to use the Athlete shuttle.

## **STATIONNEMENT & OPTIONS**

En raison des délais de construction, le nombre de stationnement disponible au vélodrome est limité. Le stationnement sera permis pour ceux qui posséderont une passe de stationnement valide seulement.

Nous avons fait notre possible pour allouer un maximum de passes de stationnement aux provinces, équipes et athlètes. Il n'y a désormais plus de passes stationnement disponible. Si vous n'avez pas de passe de stationnement, nous vous invitons à considérer l'une des options suivantes :

### **Covoiturage**

Nous vous recommandons fortement de covoiturer avec un athlète ou membre du personnel qui a reçu une passe de stationnement.

### **Milton GO Shuttle**

Une navette gratuite exclusive pour l'événement sera fournie par Milton Transit et fera le trajet aller-retour entre le vélodrome et le Milton GO Station (780 Main Street E., Milton) à une fréquence de 20 minutes du 3 au 6 janvier.

À la fin de la journée, Milton Transit propose un mode de fonctionnement différent : Milton Transit déposera les passagers à n'importe quel arrêt servi par Milton Transit, sur demande, jusqu'à une heure après l'événement.

Pour plus d'information, s.v.p. vous référer aux sites Internet suivants :

[www.miltontransit.ca](http://www.miltontransit.ca)

[www.gotransit.com](http://www.gotransit.com)

\*Prenez note qu'il y aura des modifications aux services de Milton Transit à partir du 5 janvier

### **Athlete Shuttle- Host Hotel (Delta Meadowvale)**

Il y aura une navette additionnelle pour le transport des athlètes à partir du Delta Meadowvale (6750 Mississauga Road, Mississauga) ainsi que du vélodrome à l'hôtel.

Les athlètes qui ne logent pas au Delta Meadowvale peuvent tout de même se prévaloir du service de navette en se stationnant au Delta. Si vous vous stationnez au Delta afin de prendre la navette, vous devez donner votre numéro de plaque d'immatriculation aux organisateurs dans le lobby de l'hôtel.